
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL  DE 
DISTRICTE SUD EL DIA  25 DE SETEMBRE DE 2017

------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 11 / 2017 Ordinària 

Dia i hora: 25 de setembre de 2017 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo 

VOCALS

Persones designades pels grups polítics municipals

Sra. Mª Dolores Zabalza Prieto                     Grup polític municipal PSOE

Sra. María España Novoa                             Grup polític municipal PP

Persones designades per l’Alcaldia

  Sr. Raúl Galván López

Sr. Jorge García Alcalá

Veïns designats portaveu grups polítics municipals 

Sr. Joaquín B. Torres Navarro                           Grup polític PP

Sr. Manuel Paduraru Ionete                               Grup polític municipal C's

Representants de les associacions veïnals

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV San Pablo

Sr. Alberto Ramos Renau AV. San Jaime

Sr. Rafael Serrano Ruiz AV La Aduana
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Sr. Miguel Angel Guillamon Naches AA.VV. Mare de Déu de Lidón

Sr. Luis López López AA.VV. Mestria

Sra. Ana Mª Latorre Centelles AMPA Isidoro Andrés Villarroya

   
SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte

Sr. José Luis Gómez Sánchez

NO HI ASSISTEIXEN: 

  Sr.  Josan A. Ginés Camahort

Sr. José Luis Azpitarte Sánchez

Sr. Juan Ramón Vicent Díaz

Sr. Ramón Sarria Picazo

Sr. Constantino Muñoz Alarcón

 Sr. Emilio García Solsona

Sr. Joaquín Górriz Plumed

Sra. Luisa Motos Cano

Sr. Mariam Tomás Gimeno

Sra. María Hernández Belmonte

        

Ordre del dia

1r  -  Aprovació, si  escau, de les actes corresponents a les sessions extraordinàries del 
Consell Municipal de Districte Sud de data 26 de juny de 2017

2n  -  Presa  de  possessió  de  la  Sra.  María  Hernández  Belmonte,  representant  de 
l’ASOCIACIÓN MUJERES 8 DE MARZO, com a membre del Consell Municipal del Districte 
Sud 

3r  -  Presa  de possessió  de la  Sra.  M.  Dolores  Zabalza  Prieto,  representant  del  Grup 
Municipal Socialista en el Consell Municipal del Districte Sud.

4t - Informe de la presidenta

5é - Despatx extraordinari
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6é - Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia Sud de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, a les 20:00 h del 
dia 25 de setembre de 2017,  sota la presidència de la Il·lma.  Tinent  d’Alcaldia, senyora 
Patricia  Puerta  Barberá,  es  reuneixen  els  senyors  i  senyores  suara  esmentats  a  fi  de 
celebrar la sessió ordinària del Consell Municipal de Districte SUD, amb la meua assistència 
com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el quòrum d’assistència per la Presidència, s'inicia la sessió i es tracten els 
punts inclosos en l’ordre del dia. 

1r  -  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DE  L'ACTA CORRESPONENT  A LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 26 DE JUNY DE 
2017

Com que no hi ha objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària, que va 
tindre lloc el dia 26 de juny de 2017, per unanimitat s’acorda aprovar-la.

         2n - PRESA DE POSSESSIÓ DE LA SENYORA MARÍA HERNÁNDEZ BELMONTE, 
REPRESENTANT DE L’ASOCIACIÓN MUJERES 8 DE MARZO, COM A MEMBRE DEL 
CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Davant de l’absència de la senyora María Hernández Belmonte, se li convocarà en 
el pròxim Consell per a procedir a la presa de possessió.

3r  -  PRESA DE  POSSESSIÓ  DE  LA SRA.  M.  DOLORES  ZABALZA PRIETO, 
REPRESENTANT DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA, EN EL CONSELL MUNICIPAL 
DEL DISTRICTE SUD.

La Sra. María Dolores Zabalza Prieto, representant del Grup Municipal Socialista, 
pren jurament, d’acord amb la fórmula prevista en l’article 1 del Reial decret 707/1979, d’1 
d’abril, com a representant del Grup Municipal Socialista en el Consell Municipal del Districte 
Sud.

4t - INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta vol fer constar que per acord de tot el Consell, els distints informes de 
contestacions dels punts de juntes anteriors es comentaran en la Junta del 25 de setembre 
2017 .

5é - DESPATX EXTRAORDINARI
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Com  que  no  hi  ha  cap  assumpte  de  despatx  extraordinari,  es  passa  al  punt 
següent de l’ordre del dia.

 6é - PRECS I PREGUNTES

AV MAESTRÍA

El  Sr.  Lopez  informa  que  ja  s’ha  segellat  l’entrada  al  pàrquing  de  l’edifici
abandonat de Jorge Juan, 54

El Sr. López comenta que s'hauria de revisar la programació dels fanals situats als 
carrers  Jorge  Juan,  Lepant,  Vázquez  Mella  i  Arquitecte  Ros,  ja  que  s’encenen 
aproximadament ½ h més tard que la resta. 

A la plaça Joan Baptista Porcar, es va comentar que s’instal·laria una font al mes de 
març i encara no s’ha fet. La presidenta comenta que instal·laran unes quantes fonts per tota 
la ciutat.

Reclama, una vegada més, la placa per a la plaça de Joan Baptista Porcar

Comenta  que  a  les  actes  publicades  dels  Consells  i  les  Juntes  en  el  web  de 
l’Ajuntament,  es  pot  accedir  per  dues  pàgines  distintes  però  porten  a  llocs  distints.  La 
presidenta li respon que es comprovarà.

Comenta el president que havia programat un esdeveniment de música i barri per a 
jóvens el passat 15 de setembre, a la plaça Joan Baptista Porcar, i havia fet una publicació 
en xarxes socials un parell  de dies abans,  i  es va cancel·lar sense avís,  amb l'escenari  
muntat.

Respecte  a  les  obres  que  s’estan  realitzant  en  la  zona,  considera  que  caldria 
haver-hi  una major i  millor supervisió,  ja que van amb retard;  considera que hi  ha poca 
planificació, la qual cosa afecta l’accés a les vivendes, a més de garatges i comerços. El 
col·legi Exèrcit ha tingut dificultats d’accés durant els primers 8 dies de classe per problemes 
de les obres, per tant demana control i rapidesa. La presidenta li pregunta què és el que 
sol·liciten realment perquè ella puga traslladar-ho als tècnics: supervisió, rapidesa o control, 
a  la  qual  cosa  el  Sr.  López  li  respon  que  el  que  demanen  sobretot  és  que  les  obres 
s’executen bé.

AMPA CEIP ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

La representant de l’Ampa del col·legi Isidoro Andrés sol·licita la reparació del quadre 
elèctric situat al cantó del carrer Riu Volga amb el carrer Riu Jabalón ja que és un risc per a 
tot el que passa per allí, tenint en compte que està trencat i el cablejat està a mà de tots els 
vianants.

A petició de diversos pares se sol·licita que hi haja una línia d’autobús des de la zona 
de l’avinguda Casalduch fins al centre comercial La Salera, ja que la parada més pròxima 
està a l’avinguda Gran Via Tárrega Monteblanco.  

Una vegada s’ha tingut l’aprovació de la direcció del col·legi, se sol·licita el canvi de 
circulació viària de la contornada del col·legi, ja que per a accedir a la porta principal cal 
anar sempre fins a la glorieta on conflueix l’avinguda Casalduch i el carrer La Panderola. Es 
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fa la proposta que com ja hi ha els semàfors entre el carrer Picasso i l'avinguda Casalduch, 
si es poguera seguir recte cap al  carrer riu Jabalón seria més còmode i no es farien els 
embossos a les entrades/eixides dels xiquets, ja que hi hauria rutes alternatives i com que 
l’amplària dels carrers ho permet, es podrien posar de doble sentit.

Sol·liciten una solució per a aquells pares treballadors que a hores d’ara no saben 
si l’Ajuntament proporcionarà en el col·legi l’escoleta vespertina, ja que en informar-se en 
l’empresa corresponent La Oca, els van comunicar que només hi havia 5 xiquets inscrits, i 
si no hi ha un mínim de 8 xiquets l’escoleta no se realitzarà. Per tant, aquests pares han 
hagut de pagar l’escoleta per anticipat, sense saber tan sols si es farà, i per si de cas açò 
passa, han hagut de pagar 5 activitats extraescolars, una per dia de la setmana, per al 
mes d’octubre. També vol que s’estudie el tema ja que no és normal que una família que 
necessite regularment dues setmanes o dies solts al mes, haja d’abonar el mes sencer. 

La representant de l’AMPA sol·licita poder proporcionar les mateixes  extraescolars 
lúdiques de pagament, que es van oferir als alumnes l’any passat de 12:30 a 15:30 h, 
però  pel  fet  que  enguany  el  col·legi  ha  passat  a  formar  part  del  grup  amb  jornada 
contínua, no es poden oferir de 15:30 a 17:00 h. Hi ha un gran nombre de sol·licituds dels 
pares, ja que les activitats que s'ofereixen es poden realitzar en la que s'anomena “caseta 
del conserge”, sense interferir en res en les activitats gratuïtes que ofereix el col·legi amb 
les monitores de menjador i professors/es. 

AV SAN PABLO

El Sr.  Campos comenta que s'hauria de desbrossar l’entrada del barri  al carrer 
Camp de Montiel.

També sol·licita que en l’encreuament del carrer Sant Alfons amb el carrer Toga es 
canvie el “Cediu el pas” per un “Stop”, i que tallen les branques dels arbres perquè es vegen 
bé els senyals.

Demana el president que es netege la séquia Major des de l’últim tram a Santa 
Teresa.

Comuniquen i inviten els assistents a la Jornada de Joventut del Sud que tindrà lloc 
el dia 21 d’octubre.

AV VIRGEN DE LIDÓN

Comenta el Sr. Guillamón que a la plaça ubicada davant del camp de futbol del  
grup Perpetu Socors, en lloc de gespa ha crescut una planta que quan se seca, punxa les 
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rodes de les bicicletes i molesta per als carros de xiquets, per la qual cosa s'hauria de donar 
una solució respecte d’això.

Vol remarcar l’obertura dels col·legis del barri els caps de setmana per al servei del 
barri, i creu que des de l’Ajuntament no se’ls té en compte ja que s'obriran 7 col·legis i no 
n'hi ha cap del barri. La presidenta li comunica que això no es correspon amb la realitat i es 
tenen en compte a tots els barris de la ciutat i que aquest és un programa pilot per a veure 
com funciona; no obstant això, es traslladarà la petició a Educació per a preguntar per què 
eixos col·legis i no altres.

El  president  de  l’Associació  sol·licita  la  neteja  de  l’entrada  a  l’Associació  amb 
mànegues a pressió ja que està molt bruta. Comenta que va realitzar per escrit aquesta 
sol·licitud amb núm. d'entrada 43282.

AV SAN JAIME

Reclama també la neteja de la séquia Major, des de l’últim tram fins al grup Santa 
Teresa.

Informa que estan posant senyals al barri.

Comenta que van començar a tallar els arbres a la plaça, l’endemà va ploure i ja no 
han tornat, per tant el treball no s’ha finalitzat.

Una vegada més sol·licita que tornen a pintar la plaça del barri, ja que els vehicles 
aparquen com volen i no respecten l’espai.

El Sr.  Ramos reclama la neteja de l’entrada del grup ja que hi  ha terra i  molta 
brutícia.

AV SAN BERNARDO

La presidenta comenta que el Sr. Gómez li ha traslladat les peticions següents:

Que la línia d’autobús núm. 7 arribe al parc del Roselló. El Sr. Serrano considera 
que ja es va debatre el tema en el Fòrum de Mobilitat.

Incloure en el pla d’inversions el col·lector d’aigües pluvials dels barris perifèrics.

Remodelar el sòl formigonat del parc del Roselló ja que està molt deteriorat.

SRA. Mª DOLORES ZABALZA PRIETO

Fa constar que al carrer Manuel Azaña hi ha 3 números 1 (1-1bis-1B), la qual cosa 
suposa un gran problema per a carters, taxis, policia i ambulàncies.

SRA. MARÍA ESPAÑA NOVOA

Trasllada una queixa de veïns de la  zona  de l’avinguda  Casalduch,  davant  de 
Mercadona, ja que en els dies de pluges entra aigua en els garatges de la zona per falta 
d’imbornables, i s'hi generen filtracions..

SRA. ANNA PEÑALVER BERMUDO
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Comenta que s’ha pensat que tots els mesos hi haja reunions sobre els pròxims 
pressupostos participatius i sol·licita que passen idees sobre les necessitats del Districte 
Sud, així com les dates possibles.

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

La presidenta fa una crida d’atenció als presents respecte de les assistències als 
Consells i Juntes del Districte Sud, ja que l’últim Consell no es va poder celebrar per falta de 
quòrum.  Informa que no hi  ha obligació de pertànyer,  que si  la  persona designada per 
l’associació no pot assistir-hi, es pot nomenar una altra i si és la mateixa associació la que 
no  vol  ser  membre  d'aquests  fòrums,  doncs  que  en  demanen  la  baixa  per  així  poder 
traslladar-ho a altres associacions.

Informa els presents que amb els 15.000 € dels Pressupost que li corresponen al 
Districte Sud, proposa fer una campanya de dinamització per als grups perifèrics, ja que les 
campanyes  de  dinamització  comercial  no  arriben  per  no  existir  comerç,  i  les  culturals, 
mediambientals, esportives... es realitzen en zones de la ciutat amb major població. 

La Sra. España comenta que el que caldria fer és reivindicar que les campanyes 
també arriben al  Districte Sud, a la qual  cosa la presidenta  li  respon que al  districte ja 
arriben totes eixes campanyes,  però el  que es planteja és una d'específica per a grups 
perifèrics.  Se  sotmet  a  votació  la  proposta,  amb els  vots  a  favor  de  tots  els  presents, 
excepte l’abstenció de la Sra. España.

La presidenta demana als presents que traslladen en breu idees per a poder iniciar 
l’expedient.

I  sent  les 21:00  de la  data  indicada en l’encapçalament,  sense  que hi  haja més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària done fe i, 
perquè conste, alce aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta del Consell 
Municipal del Districte Sud.

7

En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objecto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
substituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal. 

En  cas  que  aquest  document  continga 
dades  de  caràcter  personal  objecte  de 
protecció,  aquestes es trobaran omeses o 
substituïdes  per  asteriscs  (*)  o  per 
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de 
protecció de dades de caràcter personal.  


	barcode1: 
	barcode2: 
	barcode3: 
	barcode4: 
	barcode5: 
	barcode6: 
	barcode7: 
		esPublico Gestiona - Ayuntamiento de Castellón de la Plana
	2017-12-20T13:14:36+0100
	Castellón de Plana
	ELISABETH BREVA ALMERICH - DNI 18924664B
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ayuntamiento de Castellón de la Plana
	2017-12-22T14:10:48+0100
	Castellón de Plana
	PATRICIA PUERTA BARBERA - DNI 43816038A
	Lo acepto




